

Styremøte OSI Tennis

Sted: UIO

Godkjennelse av innkalling:

Tilstede: Hien-Minh, Robert, Kjetil, Håvard og Yvonne

informasjons/oppdateringssaker

1.0 Gjennomgang av økonomien (Robert)

Info: Hvordan ligger vi ann? Hva har blitt gjort siden forrige styremøte.

Kommentar: Økonomien går bra. Vi fikk 50k av HS, med betingelse for at semesteravgift blir på 600kr /semester. Ellers går det bra økonomisk

1.1 H1/D1 (Robert)

Info: H1 kommer til å få nye retningslinjer for hvem som er på laget. Dette blir fikset av Teddy, men det kommer til å bli at rankinglisten avgjør hvem som får bli med på H1 treningene. Har også litt info om D1

Kommentar: Det er Teddy som står for ansvaret de nye retningslinjene. Det er top 10 på rankingen som er med med på H1. Dette vil gjøre det lettere for de som er utenfor top 10 å bli med på H1. Det er så klart frivillig å bli med, og hvis du representerer to klubber, så får de som får plass forbeholdt dem som representerer OSI.

D1: Camille og Ane har sluttet i D1. De andre ville gjerne fortsette i D1, pluss at vi har hatt 2 stk på prøvetrening.

Diskusjonssaker

1.2 Oppsummering av foreningsdagene og prøvetreningene (Hien-Minh, Robert)

Info: Hvordan gikk det på foreningsdagene? Hvor mange var det på prøvetreningene? Hva har vært bra/ dårlig? Noen tanker om hvordan vi kan bli bedre til neste gang?

Kommentar: for få folk på foreningsdagen, blir mye å stå i 4 timer. Vi måtte også si nei til mange på grunn av fulle prøvetreningen. Vi må planlegge bedre (ha trenerne klare og vite når prøvetreningene er bestemt. H1 og D1 burde ha egne prøvetrening, så slipper de å møte opp på vanlige prøvetreninger. Veldig bra jobbet av alle, og spesielt Andreas som har hatt stor pågang på facebook og KA.

1.3 Ny sosialansvarlig (Kjetil)

Info: Vi trenger en ny sosialansvarlig da vi dessverre mistet Jacob. Vi burde aktivt gå inn for å rekruttere en/ei som kan ta på seg dette ansvaret ASAP. Noen tanker om hvem? Forslag som har kommet inn er Dag Einar, Simen Loftenes, noen andre?

Kommentar: En “annonse” ble lagt til i infomailen som ble sendt ut av Andreas til alle våre medlemmer. Lite respons hittil. Dag Einar er blitt kontakt, men virker ikke som han har veldig lyst. Simen Loftenes jobber fulltid, og er en veldig jovial fyr. Robert tar kontakt med Loftenes. Sondre Solbakken kan være et alternativ, han har tidligere vært sosialansvarlig i klubben. Vi tar det som det kommer, siden ingen har en kandidat per dags dato. Må se etter sekretær og muligens økonomiansvarlig før jul (årsmøtet)

1.4 Clubassist (Robert)

Info: Nå har vi fått en ny leverandør og det hadde vært kult om vi kunne sjekke ut siden deres og komme med tilbakemeldinger på hva vi syns er bra og hva vi ønsker å ha på siden vår. Håper alle får tid til å se på den før møtet, slik at vi kan diskutere det da. Fint om vi også promoterer dette i klubben, og kanskje starter å kjøpe drakter slik at vi ser like ut til for eksempel SL Bergen. Fint om vi forteller om dette til våre medlemmer også på treningene.

<https://clubassist.no/butikk/klubb-med-avtale/osi>

Kommentar: Hien-Minh og Robert tar det opp med HS. Workshop med gruppestyrene, som vi blir enige om design.

Kjetil: Jeg har sjekket ut, og synes ærlig talt ikke designet er bra i det hele tatt. Det står “joma” på siden istedenfor “OSI” og de er bare svarte og hvite...det røde mangler. Har HS egentlig gått igjennom design eller noe som helst her. Jeg har en følelse av at HS ikke har greip på alt av design, layout osv.

Når jeg sendte tilbakemelding til leder, nestleder og daglig leder på at designet på hovedsiden var “way off” mtp. Fargekoder og typografi (oransje istedenfor rødt, blått istedenfor svart, statisk skrift istedenfor en mer “sporty” en) fikk jeg ingen respons fra leder/nestleder. Det eneste jeg fikk som svar var en slags passiv-aggressiv bjeffing fra Rasmus om at jeg ikke kunne oppføre meg fordi jeg hadde valgt å designe gruppe-nettsiden på en egen måte som stod mer i stil fargemessig og typografi-messig. Med andre ord ble han sur fordi jeg ikke hadde brukt samme (heller dårlige) layouten på vår nettside, etter at jeg spurte han om det var noen føringer for

hvordan slike ting skulle designes (hvilket det klart ikke var). Hele denne episoden får meg bare til å tenke at det muligens ikke er noen baktanke bak designet på klærne heller, hvilket er veldig synd. Det er også synd at HS ikke er åpen for tilbakemelding fra gruppestyrene på en positiv og konstruktiv måte...særlig når slike ting helt klart ikke henger på greip. I tillegg er det HS sin oppgave å håndtere slikt, og ikke en daglig leder som jobber “for” HS og “for” gruppestyrene.

1.5 Dugnad på Neuf og salg av førstehjelpsutstyr (Hien-Minh og Robert)

Info: Clubbassist har vært så behjelpelige at de har tilbudt klubben en “lettvin” måte å tjene enkle penger på. Siden vi er så dårlige på dugnad, så kunne dette vært en fin måte å tjene ekstra penger på. Hvis vi er 100 stk som selger og hver av oss selger 2 stk hver, vil vi ha en fortjenest på 21.800 kr. Eller så kunne de som selger 4 stk, få en gratis T-skjorte. Mindre penger i kassen, men det er bra promotering at folk bruker OSI drakta på treninger og utad.

<https://clubbassist.no/produkt/klubb-med-avtale/osi/penger-i-lagkassa-2/mediplus-forstehjelp-ved-brannskade-80-stk>

Vi har også fått tilbud av Neuf å stå vakter på små og store arrangementer. De betaler 650 pr person for korte vakter og 1100 kr pr person for lange vakter. Upresist hva som defineres som korte og lange vakter, men det kan vi finne ut.

Kommentar: Vi har sett at dugnadsånden er lov i OSI Tennis. Er det en mulighet å tilby 2 ballrør, som takk. Vi Dropper dugnader, til vi finner en egen dugnadsansvarlig.

1.6 Økonomikurs (Hien-Minh)

Info: HS skal ha økonomikurs den 17 og 25 september kl. 18-20. Der må to fra hver styre møte opp. Vi må bestemme hvem som skal bli med Robert, og hvilken dag.

Kommentar: Robert og Andreas stiller. Håvard kan stille hvis det blir 25 september. RObert sender inn all informasjonen innen 12 september.

1.7 Egen video mappe (Kjetil)

Info: Hva med å også lage en “film”-mappe hvor vi kan filme interessante filmklipp som vi kan bruke under promotering osv. Også? Hadde vært artig å lage et filmarkiv også synes jeg. Hvis man legger ut artige filmklipp på f.eks. Insta eller face, kunne man jo lastet opp i denne eventuelle mappen for ettertiden også hvis man gidder.

Kommentar: Vi oppretter en egen mappe. Kjetil har også kjennskap til filmredigering. Meningen er at vi snapchat, instagram filmer etc. Mulig vi kan lage en egen promofilm til tennis. VI kan forhøre oss med film foreningen, eller så ønsker Kjetil å lage det selv hvis vi har tid og mulighet. Hva med å lage en egen “videoer” om hvordan slå forehand, backhand, volley, smash etc.

1.8 Innkjøp av utstyr til innesesongen (Robert)

Info: We got \$\$\$\$ BITCHES! Vi gjør det ganske bra økonomisk, så jeg tenker vi burde kjøpe gjennom følgende:

- Nye gule og grønne baller til innesesongen for både trenerkurven, servekurven og en kurv til H1/D1
- Nye grep til alle rackertene vi har.
- Nye rackertes (Noen som kan ta på seg ansvaret for dette? Gjerne finn noen billige på finn og kjøp inn kanskje 20stk for rundt 300kr/rackert? Det blir da 6000kr.
- Noe mer dere tenker vi trenger?

Kommentar: Nye grep på alle prøveracketene. Investerer i nye racketer i forskjellige størrelser. Vi har lagringsplass på domus og hasle, men mangler på holmenkollen og Frogner.

Innkjøp av racketer: Alle kan sjekke på finn.no om vi finner noen billige eller ebay. Yvonne har hovedansvaret. Vi kjøper inn 11 stk.

Innkjøp av baller: Vi går til innkjøp av gule og grønne baller. Robert blir ansvarlig for innkjøp. Vi kjøper på Hasle. Hien-Minh blir med Robert og ser hvor mange baller vi trenger.

Innkjøp av skap: Vi har muligheten til å kjøpe skap, som vi kan bruke. Vi har også et skap på SIO, men vi kan sjekke ut.

1.9 “Streng Workshop” (Kjetil)

Info: Vi har jo egen strengemaskin, som per dags dato ikke brukes. Syns det hadde vært fint om vi lærte dette. Da kan vi tilby å streng racketer for folk i klubben. Vi bør sette en dato.

Kommentar: Vi setter en dato og inviterer til en sosial kveld. Mulig vi kan bruke peisestuen på Blindern studenthjem. 8. oktober kl. 1830 blir det streng workshop. Krithika lager et arrangement for sosialkveld. .

2.0 Eget dokument med viktig informasjon (Kjetil)

Info: Jeg tenker på et dokument hvor vi samler ting som koder (til putekassene, baner, kurver mm.), kanskje mailadresser til viktige kontaktpersoner, hvem som er trenere inneværende semester osv. Basically et dokument med rask tilgang til viktig info som vi i styret kan ha bruk for og samle på ett sted.

Kommentar: Vi bytter alle kodene itl 1882. Alle gjør dette når de er på treningen. Meningen er at det skal brukes av styret. Kjetil oppretter dokumentet, også legger alle andre til. Yvonne kjøper inn nye låser.

2.1 UIO Tennis og SIO (Kjetil)

Info: Kommet signaler om at vi har blitt forvekslet med UIO tennis og av og til SIO. Styreleder ønsker å ta dette opp med UIO Tennis, med bakgrunn på at de ikke har noen tilhørighet til UIO.

Kommenter: Vi legger saken død for nå, men kan ta da opp hvis det skjer noe drastisk.
Kjetil:

2.2 Gjennomgang av nettsiden (Kjetil)

Info: Gjennomgang av nettsiden. Se om alt stemmer, og om vi har relevant informasjon, se etter skrivefeil osv. Kan noen gjøre dette?

Kommentar: Det lages en avtale på slack. Robert, Andreas og Håvard har tid til å gjøre dette arbeidet. Alt på engelsk

2.3 Fastsette neste møte (Hien-Minh)

Info: Fint om vi finner en dato for neste møte.

Kommentar: 1.oktober kl. 18-20

Vedtakssaker

2.4 Betale leie for H1/D1

Info: Slik ordningen er idag, så betaler H1 og D1 for egen trening. Hvis vi får 50k av HS fra areal potten, så kan OSI Tennis dekke dette beløpet. Er snakk om H1: 5500 kr,D1 3500 kr.

Kjetil: Jepp, hadde vært fint om det ikke hadde kostet så mye det gjør i dag å spille på laget/lagene. Det kan være en dealbreaker for en del gode spillere.

Forslag til vedtak 1: Hele baneleien støttes av OSI Tennis (Forslag 1 vedtatt)

Forslag vedtak 2: OSI Tennis støtter halve beløpet, altså 4500 kr til HI/D1

2.5 Divisjonsspill

Info: De som spiller i divisjonsspill i dag betaler egen "team-fee" til klubben. Det har kommet inn to forslag fra Robert:

Alternativ 1: Slutte med team fee og la laget betale 3000kr som det koster å være med i divisjonen selv når det nærmer seg. Vedtatt.

Alternativ 2: Senke team fee fra 700kr til 300kr for å dekke noen av utgiftene som kommer med et lag. (Det vanskelige med dette er at hvem som er med på laget kan endre seg gjennom semesteret)

Kjetil: Synes begge alternativene funker. Kanskje lettest for lagmedlemmer å forholde seg til en lavere team fee, enn at de selv må organisere å betale de 3k det koster å være påmeldt. Fra et spiller-perspektiv foreslår jeg alternativ 2, men alternativ 1 hadde kanskje vært lettere for styret som sådan. Alt i alt synes jeg begge forslagene er gode forslag og at jeg tror begge deler vil fungere greit.

Forslag til vedtak: Setter alternativ 1 til grunn.

Eventuelt: Banesak, 6 eller 4 på hver bane (1 bane)